Announcement of Product Label Adjustment

We have been supplying 83LT01 – Regular Brown Sugar Tapioca Balls (7.5mm) 3kg and 83TO05 – Regular Brown Sugar Tapioca Balls (7.5mm) 3kg for an extended period. However, a cooperative manufacturer recently pointed out that the size of these two products are incorrect. In response, we have endeavoured to rectify the issue by adjusting the <u>actual size</u> on the labels - <u>Regular Brown Sugar Tapioca Balls-#2.2(8mm-9mm) 3kg</u>. The size has been revised from 7.5mm to 8-9 mm, with an average of about 8.5mm. When you have receive the updated labels, please be assured that they are referring to the **same products**. We apologise for any inconvenience this may have caused.

產品標籤更正通知

感謝您們長期以來的支持,特此告知,台沛一直以來銷售兩款 7.5mm 尺寸的珍珠,分別為 83LT01-黑糖珍珠 (7.5mm) 3kg 與 83TO05-黑糖珍珠 (7.5mm) 3kg。日前,經由合作的製造商告知此珍珠實際尺寸為平均 8.5mm 並非 7.5mm。我們決定即刻更正標籤上的尺寸資訊,由原本的黑糖珍珠 (7.5mm) 3kg 改為黑糖珍珠 (#2.2(8mm-9mm)) 3kg。若您近日收到的產品標籤上顯示為 8-9mm,此為更正後的標籤。

請勿擔心,此兩款品項仍為您們長久以來所使用的產品,產品本身並無任何改變,只有將標籤上錯誤尺寸修正為正確尺寸。若造成您的不便,敬請包涵與見諒;如有任何問題,歡迎隨時與我們聯繫。

